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Vragen van het lid Emiel van Dijk (PVV) aan de Staatssecretaris van Defensie 
over het bericht «Veiligheid schiet tekort bij veel munitiedepots» (ingezonden 
2 mei 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Veiligheid schiet tekort bij veel munitiede-
pots»?1 

Vraag 2
Kunt u een gedetailleerd overzicht geven van de tekortkomingen bij de 
munitiedepots, wat er inmiddels is gedaan om de veiligheid te herstellen en 
hoe u gaat voorkomen dat dit in de toekomst niet meer zal voorvallen? Kunt 
u een overzicht geven, uitgesplitst naar locatie, situatie, veiligheidsrisico’s, 
ondernomen acties en te ondernemen acties met tijdspad? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit het zoveelste brevet van onvermogen is van de 
Defensie Materieel Organisatie, om de veiligheid van ons defensiepersoneel 
en omwonenden te garanderen, en dat het hoog tijd is om de bezem grondig 
door deze organisatie te halen? Zo nee, waarom niet?

1 Volkskrant, 2 mei 2018
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